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It was eighty years ago, on the publication of The House at Pooh Corner, when
Christopher Robin said good-bye to Winnie-the-Pooh and his friends in the Hundred
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Acre Wood. Now they are all back in new adventures, for the first time approved by the
Trustees of the Pooh Properties. This is a companion volume that truly captures the
style of A. A. Milne-a worthy sequel to The House at Pooh Corner and Winnie-the-Pooh.

Over eighty years since Winnie-the-Pooh first delighted children of all ages, David
Benedictus takes us back to the Hundred Acre Wood for more adventures. From the
excitement of Christopher Robin's return to the curious business of learning to play
cricket, "Return to the Hundred Acre Wood" allows Winnie-the-Pooh fans to spend a
few more treasured hours with the Best Bear in All the World. Bernard Cribbins reads
this much-anticipated official sequel to "Winnie-the-Pooh and The House at Pooh
Corner". --This text refers to an out of print or unavailable edition of this title.

作者介绍: 

David Benedictus produced the audio adaptations of Winnie-the-Pooh, starring Dame
Judi Dench. He lives in London, England.

Mark Burgess has previously illustrated Winnie-the-Pooh and other classic children’s
characters, including Paddington Bear. He lives in London, England.
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评论

书的前一半 感觉比后一半 的故事要精彩 不那么喜欢板球那个故事 其他的都还好
每篇的结尾都很有米尔恩的感觉 有点意犹未尽的惊喜和温柔还有一切尽在不言中

-----------------------------
最喜欢的角色是小猪，明明那么胆小遇到问题还是咬牙坚持。猫头鹰写书这一篇我不是
很赞同，因为这样干涉别人的生活是不好的，虽然的确他也没有写作的天赋，总是写错
别字。

-----------------------------
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书评

嘿嘿，书才读到第五章，共十章。就来写评论，也许满不敬的。只是因为比较激动的喜
悦。：） 人们通常都不会看好续集的，尤其创作者还不是原著的作者。
但是这本书，作为一个小熊维尼的粉丝，我想愿意给80分以上。：）
特别推荐里面的插画，有那么点谢帕德的味道。大卫的语言也比...  

-----------------------------
本来也是担心不是原作者，会不会续好，但是读到第二个故事就觉得没问题了。孩子也
很喜欢！ 插图可爱，风格虽然和迪斯尼的形象不同，但也很可爱。
有些英语的句子不是特别容易懂，我感觉作者多少还是要模仿一下80年前的词句吧。
儿子四岁半，英语基础一般般，我们从英国带回这本...  
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